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1. Mötets öppnande
Johanna hälsar välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

2. Val av ordförande, sekreterare och justeringspersoner för mötet
Johanna Palm väljs till mötesordförande, Elisabeth Skoog väljs till 
mötessekreterare och Elin Sjöström och Kurt Granqvist väljs till justerare. 

3. Godkännande av kallelse
Kallelsen godkänns. 

4. Godkännande av föredragningslista
Föredragningslistan godkänns utan tillägg. 

5. Verksamhetsberättelse och kommittéernas verksamhet
Elisabeth Skoog läser upp verksamhetsberättelsen och därefter läggs den till 
handlingarna. 

• Midsommarkommittén rapporterar att firandet var välbesökt med ca 300 
besökare. 

• Skidspårskommittén – spåret hölls öppet och funkar bra. I år finns  tre olika 
slingor. 

• Julgranskommittén – i år byttes ca 45 lampor. Lamporna skänks av Vännäs 
elservice. 

• Majbrasekommittén fungerade bra. 
• Fotbollskommittén gräsklipparen gick sönder och då fick bybor klippa med 

egna maskiner. Senare anskaffades en robotgräsklippare som klipper 
automatiskt. 

• Naturreservatskommittén har fungerat jättebra. Numer köps ved till 
grillstugan. Tidigare har 10 000 kr erhållits från länsstyrelsen för att sköta 
naturreservatet. Nu får vi 15 000 kr med lite ökade åtaganden, tillsyn utökas 
till forsnacken och grillstugan ska målas om. Kommittén informerar att bord 
och stol ska återställas vid  forsnacken efter att röjning har skett. 

• Båtkommittén hade inte någon aktivitet under året. 

6. Ekonomisk redovisning och revisionsberättelse
LarsGunnar Helgesson redovisar ekonomin och läser upp revisionsberättelsen. 
Kommentar från publiken om att sponsorerna i vissa fall faktureras direkt av 
båtbyggaren. 
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7. Angående ansvarsfrihet för styrelsen
Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 

8. Val av kommittéer 
Kommittéer väljs enligt valberedningens förslag, se bilaga. Utöver 
valberedningens förslag väljs Martin Mach till hemsideskommitté. 

9. Prisutdelning Vännforslunken
3e pris Margareta Sjöström, 2a pris Anita Wilhelmsson, 1a pris Majlis S
Priset består av presentkort. 
Skidlunken: för 2011 tilldelas Seth Sjöström, Åsa Laudon och Judit Sjöström pris. 
För 2012 tilldelas Viktor Lindholm, Ingrid Sandgren, och PerIvan Palm pris. 

10. Val av styrelse 
Johanna Palm ordf. , Niclas Strandberg, LarsGunnar Helgesson, kassör. Johanna 
Tobiasson ersättare.  

11. Val av revisorer
Revisorer väljs enligt valberedningens förslag, se bilaga. 

12. Val av valberedning
Omval av Maria Granqvist och IngMarie Wall.  

13. Fastställande av medlemsavgift 2013
Styrelsen föreslår att medlemsavgiften höjs till 150 kr per familj och 75 kr för 
enskild. Årsmötet beslutar enligt styrelsens  förslag.  

14. Vännforsrodden – utvärdering och kommentarer
Rodden var lyckad. Det var ett bra arrangemang. Många bybor hjälpte till. 

15. Ambition och målsättning för byaföreningen och byaföreningens 
pengar 2013 

Fyra nya båtar har levererats, ytterligare tre båtar har beställts. Den sista båten 
som beställdes under hösten blir dyrare än de sex första. 

Styrelsen har prata om att köpa in nya bryggor. Pengar till detta kan sökas från till 
exempel projektet Leader UrNära. 

Gräsklipparroboten kommer att köra nattetid. Lennart Johansson har tagit på sig 
att sköta tillsyn av maskinen. Roboten är larmad för att inte bli stulen. 
Fotbollsmålen får inte flyttas eftersom de är markerade för roboten.  
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16. Övriga frågor
• Information om arbetet med vandringsleden
Hjalmar Laudon berättar om arbetet med vandringsledningen. Ca 100 timmar 
är gjorda. Projektet motsvarar 650 ideella arbetstimmar. Projektet ska avslutas 
under året. En träff för intresserade söndag den 7 april kl 19.30. 
• Information om hemsidan
Elisabeth Skoog informerar om hemsidan och styrelsens beslut att företaginte 
ska erbjudas att annonsera eller länka på hemsidan. Antalet besökare uppgår 
till ca 40 per dag. 
Medlemar i byaföreningen erbjuds att få epostadress med domänen 
vannfors.se, max 2 st per hushåll kostnadsfritt. 
Elisabeth Skoog och Martin Mach kommer att bjuda in övriga föreningar i byn 
för en genomgång av hur man gör inlägg och sidor på hemsidan. 

• Byakatalog
En fråga ställs om att skapa en ny byakatalog. Niclas Strandberg förklarar 
varför arbetet har strandat förut då skriftligt godkännande krävs. 

• Byastämman i Strand 
Strands byakör vill komma och ha sångkafé/allsångskväll mot en liten summa 
pengar. Den som är intresserad av att arrangera uppmanas kontakta styrelsen. 

• Hammarbäcken
Byamännens styrelse har diskuterat Hammarbäckens utseende. Man vill 
snygga till i och runt bäcken. Länsstyrelsen är positiva och kommer att komma 
och titta på platsen i vår. 

17. Avslutande av mötet.
Johanna Palm tackar för närvaron och förklarar årsmötet för avslutat. 

__________________________ _____________________________
Johanna Palm Elisabeth Skoog
ordförande sekreterare

______________________________ _______________________________
Elin Sjöström Kurt Granqvist
justerare justerare 
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